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Lunch Request Form 

午餐订购单 
 

 

 

Student’s First Name 学生名: __________________  Last Name 学生姓: __________________ 
 
 

Grade 年级: ___________________ 

 

1. □ Yes, my child requires school lunch, start from  ___________________ 

是的，我的孩子会吃学校的午餐，午餐开始时间 ___________________ 

 

□ (For PYP-DP students) Yes, my child requires school snack, start from ___________ 

(小学-高中学生) 是的，我的孩子会吃学校的间餐，间餐开始时间 __________ 

 

□ No, my child does not require lunch. 不，我的孩子不吃学校的午餐. 

□ (For PYP-DP students) No, my child does not require snack.  

(小学-高中学生) 不，我的孩子不吃学校的间餐. 

 

2. Lunch/Snack fee payments will be made by 午餐/间餐费的付款方是： 

 

□ Company 公司 

□ Parents 家长 

 
 

Parents Signature 家长签字:  ______________________ 

 

Date 日期:    ______________________ 

 
*The lunch fee cannot be paid by monthly, it needs to be paid from the month student starts 

eating school lunch to the end of the school year. The refunds of the lunch fee will be given 

from the following month if the application for refund submitted before the 20th of the month. 

If not, refund will be calculated from next month. 

 

学生午餐需要提前进行预订.学生需在当月的 20 日(包括当日)之前提出申请，午餐费按尚未

发生的月数以整自然月计算退还。 


